

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-10-12

Tid: Torsdag 2006-10-12

Plats: Styretrummet

Närvarande

| | |
|-------------------|--------------------|
| Ordförande: | Karin Josefsson |
| Vice ordförande: | Henrik Hansson |
| Kassör: | Erik Holmgren |
| Sekreterare: | Isabelle Stockman |
| Ledamot: | Christofer Hellman |
| F6-ordförande: | Pontus Ekh |
| DP-överste: | Erik Zakrisson |
| NollK-ordförande: | Per Löfqvist |
| SNF-ordförande: | Jonas Alm |
| Farmordförande: | Emelie Bylund |
| Focumateriordf: | Mattias Tjus |

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Henhan fixar infolappar om hur man kan bidra med förslag till ny fana.
- Pontus gjorde reklam för ET-raj som kommer att gå av stapeln 28/10. F6 planerar även någon form av mindre tillställning för de som hjälpt dem under nollningen.
- Holma har varit på banken.
- Emelie berättar om ett lunchföredrag tillsammans med I 18/10 och studiebesök till Ringhals samt den vackra huvudstaden Stockholm.

- Foc har sålt T2 till en snubbe i Stockholm som pratar som Vanheden i Jönssonligan. Hurra!
- Chris ska maila ut en BETA-version av den nya hemsidan.
- Henhan är numera mailmannen. Efter en underlig mailkonversation med Viktor Griph kan Henhan nästan lova att ett fungerande bokningssystem av Britney ska finnas nästa vecka.
- Phaddertack-kalaset kommer för närvarande att äga rum 11/11. FnollK håller på att planera en väldigt hemlig aspning med många hemliga kuvert.

§3. Tyst datasal

Datasalen med platta skärmar längst bort till höger (med utsikt mot origogården) på våning sju ska vara tyst. karin sätter upp en lapp.

§4. Kortaccess

Numera kan alla F-teknologer även komma in genom glasentrén vid mattedelen av F-huset med sina passerkort

§5. Kandidatarbeten

Information kommer för F3 första läsveckan nästa läsperiod.

§6. Programrådsmöte

Jonas berättade om planer på att nästa läsperiod starta räknestugor för främst årskurs 1 och 2 men även 3 som ska ledas av äldre studenter mot avlöning. Tanken är att det ska äga rum efter skoltid och att man ska kunna fråga om saker man inte vågar fråga föreläsaren. Om man är intresserad av att vara handledare kan man kontakta SNF.

§7. Almanacka

Henhan hade med sig en katalog på diverse sorters almanackor. Efter viss överläggning kunde Styret bestämma sig för en ganska vanlig typ.

§8. Läsvecka 7

Alla är eniga om att vi även ska ha möte nästa torsdag.

§9. Kalaseri

Efter påtryckningar från delar av E-styret om någon form av umgänge bestämde vi att ha något bufféaktigt 21 november. Chris mailar ut inbjudningar.

§10. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare